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Szent Anna napi Búcsú 

Ünnepi szentmisével kezdődött az idei Szent Anna napi búcsú településünkön. A rendezvény előkészü-

letei már hetekkel korábban elkezdődtek. A szervezők igyekeztek minden korosztály számára biztosíta-

ni a szórakozási lehetőséget. Az ingyenes játékok és az arcfestés 

most sem maradtak el és természetesen a dodgem is nagy sikert 

aratott a gyermekek körében.  

A forró nyári délután folyamán kirakodóvásár és büfé is várta az 

érdeklődőket, majd 17 órától Herczog Ricsi harmonikavirtuóz 

varázsolt fergeteges hangulatot a kecskédi sportpályára. 

Bátran állíthatjuk, hogy igazán jó hangulatban telt az ünnep. Kö-

szönjünk mindenkinek, aki jelenlétével megtisztelte rendezvé-

nyünket! Reméljük, hogy jól érezték magukat és jövőre is ilyen 

szép számmal vesznek részt a közösségi eseményeken! 

Köszönjük a szervezőknek, és mindenkinek, aki munkájával se-

gítette a rendezvény megvalósulását! 
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A KECSKÉDI HORGÁSZ EGYESÜLET BIEDENKOPFBA LÁTOGATOTT 

  
A németországi Biedenkopf és Kecskéd már évekkel ezelőtt testvérvárosi szerződést kötött. A kapcsolatot a 

Kecskédi Német Nemzetiségi Táncegyesület alakította ki, ők találkoztak több alkalommal a biedenkopfi tánc-

egyesülettel. Ezen kapcsolatból növekedett ki a testvérvárosi szerződés, amely olyan szintre is eljutott, hogy az 

iskolás gyerekek Biedenkopfban tanulhattak, majd az ottaniak jöttek Kecs-

kédre. 

Sajnos napjainkra ez a szorosnak mondható kapcsolat elhalni látszik. A ko-

rábbi aktív szereplők megöregedtek, vagy meghaltak. Már csak a kecskédi 

Horgász Egyesület tart fent kapcsolatot az ottani horgászokkal. 

A kinti horgász egyesület meghívása alapján 2024.08.01-töl 08.04-ig terjedő 

időben Tomayer Béla Horgászegyesület elnöke vezetésével, egy kis delegá-

ció utazott ki Biedenkopfba a Polgármesteri Hivatal Renault típusú kis bu-

szával. 

A kinti horgászegyesület tagjai nagyon szívélyes fogadtatásban részesítettek 

bennünket. Gondoskodtak a teljes ellátásunkról. 

Az első napon az 1.100 km megtétele után 16,30 óra tájékán érkeztünk meg 

Biedenkopfba. Az estét baráti beszélgetéssel, vacsorával töltöttük. 

A második napon meglátogatta a kis csapatunkat Jochen Achenbach 

Biedenkopf jelenlegi polgármestere, valamint Karl Herman Boldorf 

Biedenkopf korábbi 10 évvel ezelőtti polgármestere, ő írta alá a testvérvá-

rosi kapcsolati szerződést. 

Ő egyben Kecskéd Község egyedüli még élő díszpolgára. 

A megbeszéléseken nem csak a horgászegyesület dolgairól beszélgettünk, szóba került a két település kapcso-

latának fejlesztése is. 

Úgy ítélem meg, hogy a bank szakmából érkezett polgármester Jochen Achenbach úr nyitott a kapcsolat hely-

reállítására, fejlesztésére. 

Az utazás költségeit a Kecskédi Horgász Egyesület finanszírozta, míg az ajándékokat minden résztvevő maga 

vitte ki saját költségén. 

           Hartman József 

A kecskédi és a biedenkopfi delegáció közös fotója 
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TÁJÉKOZTATÁS A CSAPADÉKVÍZ ELVEZETŐ RENDSZER KIÉPÍTÉSEI-

NEK AKTUALITÁSAIRÓL 

Megkezdődtek a TOP-Plusz-1.2.1-21 azonosítójú 

Élhető települések című felhívás keretein belül 

megvalósuló Kecskéd csapadékvíz-elvezetési 

fejlesztési munkálatok, amelyek várhatóan 2024. 

december 31-ig be is fejeződnek. A következő 

hónapban már a Kossuth közben és a Kossuth 

utcában folytatódik a kivitelezés.  

A jelenlegi pályázat keretein belül a Kossuth ut-

cai szakaszon véget ér a rendszer kiépítése. Az 

önkormányzat természetesen tisztában van azzal, 

hogy a Sport utcában is szükséges a csapadékvíz 

kezelésének megoldása. Sajnos, egyelőre az 

anyagi lehetőségeink és a pályázatban elnyert összeg ekkora fejlesztésre adott lehetőséget. Előírás 

volt, hogy természetes vízfolyású befogadótól kellett indítani a projektet, így első lépésként ezt a sza-

kaszt kellett megvalósítanunk. Reményeink szerint a jövőben lesz még pályázati lehetőség hasonló 

fejlesztésekre és akkor a most megkezdett munka a meglévő koncepciónk szerint folytatásra kerülhet 

majd. 

A kivitelezési munkák ideje alatt megkérjük a lakosságot, legyenek megértéssel és türelemmel az 

esetleges kellemetlenségek ellenére. A projekttel kapcsolatos észrevételeiket és kérdéseiket továbbra 

is meg és feltehetik a +36-30-937-5791 telefonszámon.   

Kecskéd Község Önkormányzata 

 Horgász tábor 

Ahogy évek óta, idén is július első heté-

ben került megrendezésre a horgász tábor 

a Kecskédi Horgász Egyesület szervezé-

sében. A táborban most is több, mint 20 

gyermek vett részt többségében Kecskéd-

ről, de a szomszédos Oroszlányból, Dad-

ról és Tatabányáról is érkeztek gyerekek. 

A szervezők nagy örömére két lány is 

csatlakozott, akik azonnal össze is barát-

koztak. Több gyermek már évek óta visz-

szatérő táborozó.  

A hét folyamán a pecázás mellett szó 

esett a tóban élő halfajtákról, horgász 

trükkökről, volt horgászbottal 

célbadobás, csapatjáték és a habparty sem maradt el. Hagyományos módon helyi versennyel zárult a 

tábor idén is. Az első 3 helyezett érmet és kupát kapott, de senki nem maradt ajándék nélkül. Gratulá-

lunk mindenkinek, kitartóan versenyeztek, küzdöttek a gyerekek és rengeteg halat fogtak! A hét folya-

mán több száz hal akadt a horgokra.  

Köszönet a Horgász Egyesület tagjainak, Nagy Aladárnak, a közösségi szolgálatot teljesítő diákoknak 

és mindenkinek, aki munkájával hozzájárult a tábor megvalósulásához! 
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Tájékoztatás a Művelődési Ház felújítási projekt aktualitásairól 

Önkormányzatunk 2022. évben pályázatot nyújtott be a TOP-Plusz-1.2.1-21-KO1-2022-00021 kód-

számú élhető települések pályázatán a Művelődési Ház felújítása kapcsán.  

A Művelődési ház tetőszerkezete nagyon rossz állapotban van, így elképzeléseink szerint a tetőszer-

kezet cseréjén kívül, kötelező elemként a megújuló energiák hasznosítása és az akadálymentesítéshez 

szükség felvonó kerülnének kiépítésre. Terveztük továbbá a még fel nem újított épületrészek felújítá-

sát, továbbá a tetőtéri szint került volna beépítésre. 

Az elmúlt két év alatt sajnos az árak oly mértékben emelkedtek, hogy az most komoly gondot és nagy 

forráshiányt okoz a pályázat megvalósíthatóságára nézve. Terveink szerint 2024.06.01-vel kezdődtek 

volna a felújítási munkálatok, sajnos ez a fentiek miatt nem valósulhatott meg. Az eredetileg tervezett 

műszaki tartalommal a jelenleg rendelkezésre álló információk alapján nem tudjuk megvalósítani az 

eredeti elképzeléseinket, mivel ahhoz 100-150 millió forint hiányzik a rendelkezésre álló keretből. 

Jelenleg a műszaki tartalom átdolgozásán dolgozunk, a módosított tervek elkészültét követően kerül-

het sor a kivitelezőt kiválasztó közbeszerzési eljárás lefolytatására.  

Várhatóan legkorábban 2025. március hónapban érhetünk el a kivitelezés megkezdhetőségéig.  Ennek 

figyelembevételével a művelődési házban 2025. február hónapig lehet foglalásokat, helyiséghasznála-

tot biztosító lekötéseket intézni az alábbi elérhetőségeken: 

Jakobi Marianna 

tel.: +36-30-277-5742 

email: muvhazkecsked@gmail.com 

Kecskéd Község Önkormányzata 

Lomtalanítás tanulságai 
 

2024.07.01-én központi lomtalanítás volt településünkön. 

Úgy láttuk, hogy a lakosság nagy örömmel fogadta a kezdeményezést. Azon kívül, hogy a lomok el-

szállításra kerültek, beárnyékolta egy kicsit az örömünket, hogy a lomtalanítás hírére elég sok idegen 

autó is ellepte településünket. 

 

A hétfőre hirdetett lomtalanításra már előző hét csütörtökön kaptunk szórólapokat és "látogatókat", 

hogy a hulladékelszállító cég segítségére érkeztek az autók. Sajnos a megjelent hívatlan vedégek zö-

mének nem volt engedélye a tevékenységre. A rendőrök, folyamatos jelenlétére és ellenőrzésére sem 

szűnt meg a már szinte zaklatóan ható tevékenység. 

Önkormányzatunkhoz rengeteg bejelentés érkezett az ügy kapcsán, vasárnapra már a "lomizók" az 

udvarokba is bemerészkedtek. 

Úgy gondolom, hogy a jövőben át kellene térnünk az eddig is alkalmazható egyéni lomtalanításra, 

mely nem zavarja ennyire településünk lakóit, és a központosított lomtalanítás ötletét a jövőben nem 

támogatnánk, a fent nevezett problémák miatt. 

Lomtalanítás (évi 1): házhoz menő lomtalanítás a +3622/576-070 telefonszámon, illetve az-

 ugyfelszolgalat@vertikalgroup.hu e-mail címen kérhető. 

Kérjük, hogy időpont egyeztetését a feladatok ütemezésének segítése érdekében minden év január 02. 

- szeptember 30. között, de lehetőség szerint mielőbb tegye meg. 

mailto:muvhazkecsked@gmail.com
mailto:ugyfelszolgalat@vertikalgroup.hu
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 Kecskédi résztvevő a Marathon Pour Tours-on 

2024-ben az olimpiai játékok történetében először az olimpiai maratonon 

amatőr sportolók is indulhattak. Ez volt az első alkalom, hogy amatőr 

sportolók is részt vehettek egy olimpiai versenyszámban: a maratonon! 

A futók 42,195 km-es távot tettek meg a Párizst a Versailles-i kastéllyal 

összekötő pályán. Egy második táv, a 10 km-es táv is szerepelt a prog-

ramban. Ez a két verseny 2024. augusztus 10-én, szombaton éjjel várt a 

versenyzőkre. Mindkét távra, távonként összesen  20024 rajtszá-

mot osztottak ki.   

A Bridgestone a Marathon Pour Tous, tömeg-maratonfutás hivatalos 

partnere. Így hazánkból a tatabányai Bridgestone gyár több kollégája is 

részt vett. Horváth István, kecskédi lakosunk is a szerencsések között 

volt és a Bridgestone Tatabánya Termelő Kft. 8 fős csapatának tagjaként 

vehetett részt az eseményen.  

 

István 2021-ben, 56 évesen kezdett futni, melyre nagyon büszke. Hatal-

mas élmény volt számára az utazás. Különlegesnek érezte magát, hiszen 

azon a pályán futhattak, ahol az olimpián részt vevő maratoni verseny-

zők is futottak. A Louvre, az Eiffel-torony és az olimpiai láng mellett is 

elhaladtak a közösségi futás résztvevői.  István és 4 csapattársa a 10 km

-es távon versenyzett, míg 3 társuk a maratoni távot teljesítette. Elmon-

dása szerint igazi csapattá kovácsolta őket a Párizsban töltött idő. Ki-

emelte, hogy a helyiek nagyon kedvesek, barátságosak és segítőkészek 

voltak. István szerette volna, ha Kecskéd zászlaja is eljut a játékokra, 

így a Polgármesteri Hivataltól kért, és kapott segítséget. 

 

„Köszönöm a biztató üzeneteket, gratulációkat, sokat jelentettek ne-

kem!  Fantasztikus érzés, életre szóló kaland volt ez a néhány nap!” - 

mondta beszélgetésünk végén István 

 

Hálásak vagyunk, és további sok sikert kívánunk Istvánnak! 

Fergeteges hangulat Farkasgyepűn 

A Kecskédi Német Nemzetiségi Dalárda és a Kecskédi Német 

Nemzetiségi Tánccsoport 2024.07.07-én az aprócska Vesz-

prém vármegyei településen, Farkasgyepűn öregbítette közsé-

günk hírnevét. 

Farkasgyepű lélekszáma kicsivel több mint 400 fő. A kistele-

pülésen a kecskédi csoportok létszáma is látványosnak bizo-

nyult. Nemzetiségi csoportjaink fergeteges hangulatot vará-

zsoltak a színpadra.  

A nap folyamán egy spontán ünneplés is kialakult. A csopor-

tok szoros összetartozását mutatja, hogy a Németh házaspár 

39. házassági évfordulója alkalmából esküvői menetet és bulit 

is összehoztak.  

 

Köszönöm mindannyiótoknak az élményt, melynek részese 

lehettem! 

      Kaszányiné Ruppert Tímea 
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TÁJÉKOZTATÓ A HÁZIORVOSI RENDELŐ MŰKÖDÉSÉRŐL 

 

Tisztelt Kecskédi Lakosok! 

Marczin Szilvia a háziorvosi rendelő asszisztense hétköznapokon 8.00-16.00 óra között a rendelőben 

tartózkodik. A rendelési idő kivételével a 

telefont kezeli és a betegek állandó gyógy-

szer receptjeit és beutalóit írja fel. Ezen kí-

vül a praxissal kapcsolatos adminisztrációs 

feladatokat is végzi. Amennyiben bármely 

oknál fogva házon kívül van -azt a rendelő 

ajtajára elhelyezett tájékoztatással jelzi -

vagyis ennek hiányában a hőségre tekintet-

tel csukott bejárati ajtó például nem jelenti 

azt automatikusan, hogy nem tartózkodik az 

épületben.  

Kedden és csütörtökön az asszisztens a sür-

gősségi vérvételeket végzi a kecskédi ren-

delőben 8 órától, ezt követően kerül sor 9 

óráig bezárólag a levett vér elszállítása az 

oroszlányi a szakorvosi rendelőbe. 

Az elmúlt időszak negatív tapasztalatai 

alapján megszűnik az egész napos sorszám 

vételezési lehetőség. Sorszám húzására a 

rendelési időt megelőzően fél órával van 

legkorábban lehetőség. 

Változik a jogosítvány meghosszabbításával kapcsolatos ügyintézés is. Előzetes bejelentkezés után 

kerülhet csak sor rá, melyet a rendelő elérhetőségein lehet megtenni, ezzel is könnyítve az ügyintézés 

menetét. 

Jelenleg a Kecskédi háziorvosi praxisban két doktornő dolgozik. A legfrissebb hivatalos adatok sze-

rint az országszerte betöltetlen, helyettesítéssel sem ellátott háziorvosi praxisok száma meghaladta a 

900-at. Az önkormányzat továbbra is azt kéri a lakosságtól, hogy az évtizedekig megszokott korábbi 

ellátási metódustól eltérő helyzetet türelemmel és megértéssel kezelje, alkalmazkodva annak szabá-

lyaihoz.  

dr. Czibere Bernadett várhatóan szeptemberben visszatér rövid szülési szabadságáról. A nyár nehéz 

időszak volt mindenki számára a szabadságolások miatt is, köszönjük betegeink türelmét és megérté-

sét. 

        Kecskéd Község Önkormányzata 

Dr Czibere Bernadett Marczin Szilvia Dr. Kristóf Enikó 

Rendelő elérhetőségei 

 Telefonszám: 06-34/578-000 

 

 E-mail: receptiras@kecsked.com 

 

Recept és beutaló igényüket a rendelő postaládájába is elhelyezhetik. 
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 Tájékoztatjuk a község lakosságát, hogy a  

Fogorvosi rendelési idő  

2024. szeptember 2-től megváltozik 

Hétfő: 15:30—20:30 

Csütörtök: 9:00—13:30 

 

Rendel: Dr. Szathmáry Ákos 

Asszisztens: Hartmanné Kacz Dorottya 

 
Megérkeztem 

Sok szeretettel köszöntjük: 

Hosszú, boldog életet kívánunk! 

Suvada Balázs és Áncsák Lilla 

Kislánya:  

Zengő Erzsébet 

Óvodai ballagás 

„Kedves óvodám, sok víg nap után, itt a búcsúnap, indul a csapat…” csendült fel az ének 2024. június 7-én 

pénteken a Kecskédi Német Nemzetiségi Óvoda és Bölcsődében. 

Az ünnepség előtti napokban már serényen készülődtek a 

pillangó csoportos gyermekek, hogy méltóképpen búcsút 

vegyenek az óvodától és új fejezetet kezdjenek majd kis 

életükben. 

Péntek délelőtt a belső ballagás keretein belül megkapták 

először ballagó tarisznyájukat, amivel aztán körbejárták az 

intézmény csoportjait, meglátogatták dolgozóit. Minden 

csoporttól énekkel és verssel búcsúztak el. Az 

óvónéniknek, dajka néniknek és a többi dolgozónak meg-

köszönték azt a sok szeretetet, figyelmet, hálát, amit adtak 

nekik az elmúlt három- négy évben.  

Hagyomány, hogy a csoportok útravalót adnak a ballagó 

gyermekeknek, ami most sem maradt el, így került a ta-

risznyába: ceruza, könyvjelző, kitűző, édesség és sok-sok szeretet. 

Délután 17 órakor az óvoda elülső tere megtelt szülőkkel, testvérek-

kel, rokonokkal, családtagokkal, hogy együtt, közösen búcsúztassák 

el a ballagó gyermekeket. Először az óvónéni mondott beszédet a szü-

lőknek, amiben megköszönte nekik az elmúlt három évet, majd pedig 

a gyermekeknek mondott egy búcsú verset. Ezután a gyermekek ki-

sebb és nagyobb csoportokban köszöntek el az óvodától, a dolgozók-

tól, a gyermekektől és a társaiktól. A műsorban a magyar versek és 

énekek mellett ápolva a hagyományokat német dalok és versek is 

hallhatók voltak. A tarisznyaátadás előtt egy tánc egyveleggel zárták a 

műsort. A ballagás egyik legmeghatározóbb része a tarisznyaátadás 

volt, ahol végleg megkapták a gyermekek a tarisznyájukat, ezzel le-

zárva ovis éveiket. A végén Beutl Istvánné, óvodavezető mondott be-

szédet és megköszönte a szülői munkaközösség aktív segítségét.  

Ezután a dolgozók, az SZMK és a gyerekek nyugdíjba vonulása alkal-

mából köszöntötték a vezetőt és megköszönték több évtizedes munká-

ját és boldog nyugdíjas éveket kívántak Bea néninek. 

A ballagási ünnepség végén a szülők, rokonok köszöntötték a gyer-

mekeket virágokkal, plüssökkel és ajándékokkal. 
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KSK Hírek 

Tisztelt Szurkolók! 

 

Egy kis beszámolóval szeretnénk mindenkit ráhangolni a következő hetekre! Szalados Szabolcs elnök 

“KSK-hírblokkja“ következik az elmúlt időszak változásairól. 

„Kedves Kecskéd KSK szimpatizánsok! 

Rendhagyó módon néhány gondolatot szeretnék megosztani az évad indulása előtt az elmúlt hetek törté-

néseiről, illetve azok hátteréről, továbbá ráhangolódásképp az idei várakozásokról. 

Először is a pálya környéki munkákról. Sikerült a villamos hálózatunkat bővíteni, mely a különböző falu 

rendezvények lebonyolításához is nagy segítség, külön köszönet Balogh Öcsi sok-sok belefektetett mun-

kájáért! 

A pálya gondozást egy robot fűnyíró üzembe helyezésével sikerült hatékonyabbá tenni. A centerpályán 

komolyabb beavatkozás volt a felbukkanó gyökerek eltávolítása, mely főként Czupár Tomi és Tomek 

munkájának köszönhetően megvalósult!  

A nézőtéri padok korszerűsítésére is sor került, Neckernusz Attila hozzájárulásával és Jakobi Viktor ren-

geteg munkájával, szervezésével. A műfüves pályánk szakszerű karbantartása és felszórása is megtör-

tént. Köszönöm a felsoroltakon kívül minden önkéntes segítő munkáját! 

Az eseménydús forró tavaszi/nyári hetek a csapataink háza táján is komoly változásokat hoztak. Már 

korábban is sok tehetséges gyermekünkre felfigyeltek, de idén még többen hívták fel magukra a figyel-

met és magasabb osztályba igazoltak. Árnyoldal az utánpótlás terén, hogy u16-os csapatot sajnos nem 

tudunk felelősséggel indítani. (létszámban meg is lettünk volna, de 12-13 éves fiatalokat nem akarunk 

ekkora terhelésnek kitenni). 

Egyesületünk utánpótlás szakmai munkájának és edzőinek hatalmas elismerés, gratulálok és köszönöm a 

lelkiismeretes és magas színvonalú munkájukat!  

Felnőtt csapatunkkal kapcsolatban Németh Tamás edzőként már nem tud segíteni, mintegy 20 év 

edzősködés után a vezetőség munkáját erősíti a jövőben. Hatalmas köszönettel tartozunk Tominak azért, 

amit edzőként a csapatainkért tett! Ezt követően Linczmaier Lacival hosszas egyeztetések után arra meg-

állapodásra jutottunk, hogy szakmai vezetőként, valamennyi edző és korosztály munkáját segíti, koordi-

nálja és egyéni edzések tartásával biztosítja a további fejlődést. 

A Felnőtt csapat irányítását Selymes Attila és Schmuck Norbi vette át. A keret kis túlzással kicserélő-

dött, volt aki abbahagyta, volt aki átigazolt. Volt aki váratlanul döntött a távozás mellett, de előre né-

zünk! Sikerült új, szimpatikus játékosokat igazolni, jelenleg egy nagyon fiatal csapatunk van. Biztos va-

gyok benne, hogy egy nagyon szerethető, brusztolós kis csapat lesz, amely kis rutinnal, ha gyorsan páro-

sul szép eredményeket fog elérni, sok örömet okozva!  

Jó az alapanyag, mivel a helyi kötődésű kétszeres bajnok ifi csapatunk játékosai alkotják a csapat mag-

ját, kiegészültek alacsonyabb osztályból érkező rendkívül motivált játékosokkal és magasabb szintű 

utánpótlás csapatok fiataljaival. Nem szeretném a felelősséget a vállukra tenni, de szerepük meghatározó 

a kecskédi foci jövőjét illetően, és abban, hogy "Az összetartásban van a klubunk ereje" szlogen valós 

értelemben is hosszú távon fennmaradjon!  

 

Hajrá Kecskéd! 
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